
日期  ：  二零一三年十月二十九日 (星期二 )  

Date ： 29 October 2013 (Tuesday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

教育及福利委員會 Education and Welfare Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1 .  政府部門就上次會議所議事項提交的回覆  

Response of the Relevant Government Department to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

2 .  家庭、關注弱勢社群及國際復康日工作小組撥款申請  

Funding Application of the Working Group on Family Affairs, the Care of Under-privileged Community and International Day of 

Disabled Persons 

 

3. 黃貴有先生提問：大專院校繳交留位費及學費問題  

 Question to be Raised by Mr WONG Kwai-yau on the Payment of Enrolment Deposit and Tuition Fee of the Courses Offered by 

Post-secondary Institutions 

 

4 .  容溟舟先生提問：專上學院學額分配問題  

 Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on the Allocation of Post-secondary Places 

 



 

5 .  工作小組報告  

Reports of Working Groups 

 

6 .   內地新來港學童入讀沙田區公營中小學資料  

 Number of Newly Arrived Children from the Mainland Admitted to Public Sector Secondary and Primary Schools in Sha Tin District 

 

7 .   開支科 5  (教育及福利 )的財政狀況及活動進度  

 Financial Position and Activity Progress of Expenditure Head 5 (Education and Welfare) 

 

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


